
Protokół Nr XXIII/2021 

z posiedzenia Sesji Rady Powiatu w dniu 26 sierpnia 2021 r. 

odbytego w Starostwie Powiatowym w Olecku, przy ul. Kolejowej 32. 

Obrady rozpoczęto 26 sierpnia 2021 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:22 tego 

samego dnia. 

Ad.1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki otworzył 

posiedzenie XXIII Sesji Rady Powiatu. 

Przywitał zaproszonych gości: Pana Artura Sobolewskiego – Dyrektora Ośrodka 

Szkolno – Wychowawczego dla Dzieci Głuchych im. św. Filipa Smaldone w Olecku; 

Panią Dorotę Danielewicz - Ośrodek Szkolno-Wychowawczy dla Dzieci Głuchych im. 

św. Filipa Smaldone w Olecku oraz Pana Andrzeja Gorlo – Dyrektora Zespołu Szkół 

Technicznych w Olecku, wszystkich zgromadzonych na sali radnych oraz 

oglądających posiedzenie on-line. 

Zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu w Olecku o wręczenie podziękowania oraz 

nominacji dyrektorom jednostek oświatowych. 

Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń złożył podziękowania Panu Arturowi 

Sobolewskiemu za wieloletnią pracę na stanowisku Dyrektora Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego dla Dzieci Głuchych im. św. Filipa Smaldone w Olecku oraz za trud 

organizacyjny i dydaktyczno-wychowawczy włożony w kierowanie placówką oraz 

życzył dużo zdrowia, realizacji wytyczonych celów i wszelkiej pomyślności. 

Pan Artur Sobolewski – ustępujący Dyrektor Ośrodka Szkolno – 

Wychowawczego dla Dzieci Głuchych im. św. Filipa Smaldone w Olecku 

podziękował za zaproszenie, dodał, że nie odchodzi z pracy w szkole, nadal będzie 

kontynuował swoją pracę jako wychowawca i nauczyciel. 

Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń odczytał Uchwałę Zarządu Powiatu w 

Olecku w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego dla Dzieci Głuchych im. św. Filipa Smaldone w Olecku i 

poinformował, że w wyniku rozstrzygnięcia konkursu powierzono Pani Dorocie 

Danielewicz stanowisko Dyrektora Ośrodka Szkolno-Wychowawczego dla Dzieci 
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Głuchych im. św. Filipa Smaldone w Olecku na okres 5 lat szkolnych, tj. od 1 

września 2021 roku do 31 sierpnia 2026 roku. 

Wicestarosta Olecki pogratulował Pani Dorocie Danielewicz objęcia stanowiska i 

życzył samych sukcesów w życiu zawodowym oraz owocnej współpracy. 

Pani Dorota Danielewicz – Dyrektor Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 

dla Dzieci Głuchych im. św. Filipa Smaldone w Olecku podziękowała za okazane 

zaufanie i wyraziła nadzieję na dobrą i owocną współpracę w najbliższych latach. 

Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń odczytał Uchwałę Zarządu Powiatu w 

Olecku w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w 

Olecku i poinformował, że w wyniku rozstrzygnięcia konkursu powierzono Panu 

Andrzejowi Pawłowi Gorlo stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w 

Olecku na okres 5 lat szkolnych, tj. od 1 września 2021 roku do 31 sierpnia 2026 

roku. 

Wicestarosta Olecki pogratulował Panu Andrzejowi Pawłowi Gorlo objęcia 

stanowiska i życzył samych sukcesów w życiu zawodowym oraz owocnej 

współpracy. 

Pan Andrzej Paweł Gorlo – Dyrektor  Zespołu Szkół Technicznych w 

Olecku podziękował za okazane zaufanie i wyraził nadzieję na dalszą dobrą 

współpracę. 

Przerwa : 13:05 -13:10 

W związku z panującą sytuacją epidemiologiczną w dzisiejszym posiedzeniu 

Sesji nie uczestniczą dyrektorzy jednostek organizacyjnych powiatu, naczelnicy 

wydziałów starostwa oraz szefowie służb i inspekcji. 

Wszelkie zgłoszone podczas sesji pytania zostaną przekazane wg właściwości, a 

odpowiedzi - przesłane zainteresowanym.  

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki odczytał 

następujące informacje: 

Poinformował, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o 

samorządzie powiatowym posiedzenie Rady Powiatu jest transmitowane i utrwalane 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
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W związku z obowiązującymi przepisami o ochronie danych osobowych 

(RODO), Przewodniczący Rady przypomniał o: 

 Przestrzeganiu zasady, aby dane osobowe omawiane podczas transmisji były 

adekwatne, stosowne oraz ograniczone do tego, co jest niezbędne do realizacji 

celów, w których są przetwarzane, zgodnie z zasadą minimalizacji danych 

wynikającą z art. 5 ust. 1 lit. c RODO, 

 Nieposługiwaniu się podczas trwania sesji danymi osobowymi ingerującymi w 

prywatność osób fizycznych. Ograniczenie to nie dotyczy podstawowych danych 

dotyczących osób pełniących funkcje publiczne i sprawujących mandat radnego. 

Zwrócił uwagę, że nieuprawnione ujawnienie danych osobowych może zostać 

wykryte podczas transmisji sesji i stwarzać realne zagrożenie w postaci naruszenia 

praw i wolności osób fizycznych, na przykład poprzez umieszczenie tej informacji w 

sieci Internet. 

W konsekwencji, ujawnienie danych osobowych, może prowadzić do poniesienia 

przez Radnego, Mieszkańca lub Starostwo odpowiedzialności karnej, cywilnej lub 

administracyjnej. 

Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana 

do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie jej przed wejściem do sali 

konferencyjnej. 

Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne uwagi do Protokołu Sesji Nr XXII/2021 z dnia 

24 czerwca 2021r. 

Protokół będzie dostępny na stronie BIP Starostwa Powiatowego w Olecku. 

Przewodniczący Rady zakończył sprawy informacyjne. 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Zofia Bordzio 

2. Karol Czerwiński 

3. Marek Dobrzyń 

4. Andrzej Dunaj 
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5. Tomasz Dziokan 

6. Jerzy Gołembiewski 

7. Czesław Gontar 

8. Kazimierz Iwanowski 

9. Tomasz Kosobudzki 

10. Teresa Krajewska 

11. Danuta Maciejewska 

12. Izabela Sertel 

13. Sławomir Karol Szerel 

14. Marian Świerszcz 

15. Henryk Stanisław Trznadel 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki stwierdził 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji: na 15 radnych 

stanowiących ustawowy skład Rady obecnych było 12 – nieobecni: Starosta – Marian 

Świerszcz – przebywa na zwolnieniu lekarskim, radna Zofia Bordzio – spóźni się, 

radny Sławomir K. Szerel – sprawy prywatne (raport obecności w załączeniu – 

załącznik nr 1 do protokołu). 

Dodał, że w ramach bezpieczeństwa i zachowania odpowiednich odległości nie 

wszyscy radni są widoczni na ekranie podczas transmisji na żywo, ale są obecni na 

sali. Są to radni: radny Jerzy Gołembiewski, radny Tomasz Dziokan, radny Andrzej 

Dunaj, radny Czesław Gontar i radny Henryk Trznadel. 

Przewodniczący Rady Powiatu – Tomasz Kosobudzki zwrócił się z prośbą 

do radnych o wyrażenie zgody na to, aby nie czytać treści materiałów, które radni 

otrzymali pocztą elektroniczną celem zapoznania się, jedynie tytuły i o ile nie będzie 

uwag – przystąpić do głosowania. 

Pozwoli to na skrócenie czasu przebywania radnych w jednym pomieszczeniu, co 

zwiększy bezpieczeństwo. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wyrażenie zgody na nieodczytywanie treści materiałów i uchwał, które radni otrzymali 

pocztą elektroniczną celem zapoznania się. 

Wyniki głosowania: 
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Za: 12, Przeciw: 0, Wstrzymuje się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 3 

Wyniki imienne: 

Za (12) 

Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (3) 

Zofia Bordzio, Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz. 

Rada Powiatu w Olecku, w wyniku głosowania, jednogłośnie, 12 głosami „za” 

wyraziła zgodę na propozycję Przewodniczącego Rady Powiatu. 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu – Tomasz Kosobudzki powiedział, że 

wszyscy radni otrzymali następujący porządek XXIII Sesji. 

Zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy są uwagi do porządku posiedzenia. 

W dyskusji wzięli udział: 

 Kazimierz Iwanowski 

Radny Kazimierz Iwanowski zgłosił poprawkę do porządku posiedzenia XXIII 

Sesji Rady Powiatu polegającą na wprowadzeniu pkt 5 o treści: Przedstawienie 

sprawozdania przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Olecku ze spotkania z 

Burmistrzem Olecka w sprawie działalności OLMEDICA Sp. z o.o. w Olecku. 

Przypomniał, że w miesiącu czerwcu 2021 roku Rada Powiatu przegłosowała 

wniosek, w którym zobowiązała Przewodniczącego Rady Powiatu do zorganizowania 

spotkania Przewodniczących Komisji Stałych wraz z Burmistrzem Olecka w sprawie 

działalności OLMEDICA Sp. z o.o. w Olecku. Radny chciałby uzyskać informację, czy 

takie spotkanie odbyło się i co zostało ustalone. 

Przerwa : 13:18 -13:20 

Przewodniczący Rady Powiatu – Tomasz Kosobudzki wznowił obrady. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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wstawienia do porządku obrad XXIII Sesji Rady Powiatu w punkcie 5: Przedstawienie 

sprawozdania przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Olecku ze spotkania z 

Burmistrzem Olecka w sprawie działalności „Olmedica” Sp. z o.o. w Olecku. 

Wyniki głosowania: 

Za: 12, Przeciw: 0, Wstrzymuje się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 3 

Wyniki imienne: 

Za (12) 

Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (3) 

Zofia Bordzio, Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Rada Powiatu w Olecku, w wyniku głosowania, jednogłośnie, 12 głosami „za” 

przyjęła wniosek dotyczący wstawienia do porządku obrad XXIII Sesji Rady Powiatu 

w punkcie 5: Przedstawienie sprawozdania przez Przewodniczącego Rady Powiatu 

w Olecku ze spotkania z Burmistrzem Olecka w sprawie działalności „Olmedica” Sp. 

z o.o. w Olecku. 

Przewodniczący Rady Powiatu – Tomasz Kosobudzki powiedział, że 

zgodnie z obowiązującym Statutem należy przegłosować porządek obrad po 

wprowadzonej zmianie. 

Przerwa : 13:26 -13:28 

Przewodniczący Rady Powiatu – Tomasz Kosobudzki wznowił obrady. 

Przewodniczący Rady Powiatu – Tomasz Kosobudzki przedstawił porządek 

XXIII Sesji  po wprowadzonych zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Informacja Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i o działalności Zarządu 

w okresie międzysesyjnym. 
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5. Przedstawienie sprawozdania przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Olecku 

ze spotkania z Burmistrzem Olecka w sprawie działalności OLMEDICA Sp. z o.o. 

w Olecku. 

6. Wnioski i oświadczenia radnych. 

7. Wnioski Komisji Stałych Rady. 

8. Stan bezpieczeństwa powiatu: 

a) informacja o działalności Komendy Powiatowej Policji w Olecku; 

b) informacja o działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w 

Olecku; 

c) informacja o działalności Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Olecku; 

d)  informacja o działalności Powiatowego Lekarza Weterynarii w Olecku. 

9. Stan opieki zdrowotnej: 

a) sprawozdanie z działalności Spółki „OLMEDICA” w Olecku za rok 2020 i I kw. 

2021r.; 

b) sprawozdanie z działalności SPZZOD w Olecku za rok 2020 i I kw. 2021r. 

10. Stan przygotowania Powiatowego Zarządu Dróg w Olecku do okresu zimowego 

2021/2022. 

11. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zniesienia zakazu użytkowania 

jednostek pływających wyposażonych w silniki o napędzie spalinowym na 

jeziorze Krzywe gm. Świętajno; 

b) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia tzw. strefy ciszy w obrębie 

jeziora Dworackie, położonego w gminie Świętajno w powiecie oleckim; 

c) w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w Zespole Szkół 

Technicznych w Olecku, Plac Zamkowy 2, 19 – 400 Olecko; 

d) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Kowale 

Oleckie na realizację zadania publicznego z zakresu kultury  

na organizację dożynek 2021; 
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e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Olecko 

na realizację zadania publicznego z zakresu kultury na organizację dożynek 

2021; 

f) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie 

Świętajno na realizację zadania publicznego z zakresu kultury na organizację 

dożynek 2021; 

g) zmieniająca uchwałę Nr XX/154/2021 Rady Powiatu w Olecku z dnia 25 lutego 

2021 r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych; 

h) w sprawie zmian budżetu powiatu na rok 2021; 

i) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 

2021 – 2034; 

12. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski radnych. 

13. Zapytania i interpelacje radnych. 

14. Wolne wnioski i sprawy różne. 

15. Zamknięcie obrad. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad XXIII Sesji Rady Powiatu w Olecku po wprowadzeniu 

zmiany. 

Wyniki głosowania: 

Za: 12, Przeciw: 0, Wstrzymuje się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 3 

Wyniki imienne: 

Za (12) 

Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (3) 

Zofia Bordzio, Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz. 
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Rada Powiatu w Olecku, w wyniku głosowania, jednogłośnie, 12 głosami „za” 

przyjęła porządek obrad XXIII Sesji po wprowadzonej zmianie. 

Przystąpiono do realizacji powyższego porządku. 

Ad.4. Informacja Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i o działalności Zarządu 

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki powiedział, 

że informacja została przekazana w programie e-sesja radnym w dniu 25 sierpnia 

2021 r. 

 Informacja z wykonania uchwał Rady Powiatu i o działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym, tj. od 24 czerwca 2021 r. do 26 sierpnia 2021 r. przedstawia się 

następująco (informacja w załączeniu – załącznik nr 2  do protokołu): 

W okresie od 24 czerwca do 26 sierpnia 2021r. odbyło się 6 posiedzeń 

Zarządu Powiatu, na których rozpatrywano sprawy związane z wykonywaniem zadań 

wynikających z bieżącej działalności Zarządu Powiatu, powiatowych jednostek 

organizacyjnych i Starostwa Powiatowego w Olecku. 

Obradowano w składzie zapewniającym quorum, niezbędne do podejmowania 

uchwał i rozstrzygnięć. Poza członkami Zarządu, w posiedzeniach uczestniczyli: 

Skarbnik Powiatu, Sekretarz Powiatu oraz dyrektorzy jednostek organizacyjnych 

powiatu i naczelnicy wydziałów referujący tematy będące przedmiotem posiedzenia. 

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu podjął 7 uchwał w sprawach: 

1) powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans 

zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego w 2021r. 

Skład komisji egzaminacyjnej dla P. Marty Elizy Mrzilek-Święckiej – nauczyciel 

przedmiotów zawodowych oraz wychowawcy w internacie szkolnym w Zespole Szkół 

Licealnych i Zawodowych w Olecku: 

 Urszula Nejfert – przewodnicząca, przedstawiciel organu prowadzącego, 

 Anna Krysztopa – przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny, 

 Marzanna Pojawa-Grajewska – dyrektor Zespołu Szkół Licealnych i Zawodowych 

w Olecku, 
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 Małgorzata Burba – ekspert, 

 Jan Grzyb – ekspert. 

2) powołania Komisji Egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających się o awans 

zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego w 2021r. 

Skład Komisji Egzaminacyjnej dla P. Marty Olszowej-Bućwińskiej - nauczyciel 

przedmiotów zawodowych branży ekonomicznej i handlowej w Zespole Szkół 

Technicznych w Olecku: 

 Urszula Nejfert - przewodnicząca, przedstawiciel organu prowadzącego; 

 Anna Krysztopa - przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny; 

 Andrzej Paweł Gorlo - dyrektor Zespołu Szkół Technicznych w Olecku; 

 Ewa Kamińska - przedstawiciel Związku Nauczycielstwa Polskiego; 

 Barbara Zyskowska-Sodol - ekspert; 

 Jan Grzyb - ekspert. 

Skład Komisji Egzaminacyjnej dla P. Elżbiety Gorlo - nauczyciel przedmiotów 

zawodowych branży gastronomicznej w Zespole Szkół Technicznych w Olecku: 

 Urszula Nejfert - przewodnicząca, przedstawiciel organu prowadzącego; 

 Anna Krysztopa - przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny; 

 Andrzej Paweł Gorlo - dyrektor Zespołu Szkół Technicznych w Olecku; 

 Barbara Zyskowska-Sodol - ekspert; 

 Jan Grzyb - ekspert. 

Skład Komisji Egzaminacyjnej dla P. Sylwii Aneszko rehabilitanta/fizjoterapeuty w 

Powiatowym Centrum Wspierania Edukacji w Olecku: 

 Urszula Nejfert - przewodnicząca, przedstawiciel organu prowadzącego; 

 Anna Krysztopa - przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny; 

 Elżbieta Domasik - dyrektor Powiatowego Centrum Wspierania Edukacji w Olecku; 

 Barbara Zyskowska-Sodol - ekspert; 

 Jan Grzyb - ekspert. 
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Skład Komisji Egzaminacyjnej dla P. Angeliki Głowickiej – pedagog w Powiatowym 

Centrum Wspierania Edukacji w Olecku: 

 Urszula Nejfert - przewodnicząca, przedstawiciel organu prowadzącego; 

 Anna Krysztopa - przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny; 

 Elżbieta Domasik - dyrektor Powiatowego Centrum Wspierania Edukacji w Olecku; 

 Barbara Zyskowska-Sodol - ekspert; 

 Jan Grzyb - ekspert. 

Skład Komisji Egzaminacyjnej dla P. Anny Zaniewskiej pedagog w Powiatowym 

Centrum Wspierania Edukacji w Olecku: 

 Urszula Nejfert - przewodnicząca, przedstawiciel organu prowadzącego; 

 Anna Krysztopa - przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny; 

 Elżbieta Domasik - dyrektor Powiatowego Centrum Wspierania Edukacji w Olecku; 

 Barbara Zyskowska-Sodol - ekspert; 

 Jan Grzyb - ekspert. 

Skład Komisji Egzaminacyjnej dla P. Grzegorza Kopycińskiego - nauczyciel języka 

obcego w Zespole Szkół Licealnych i Zawodowych w Olecku: 

 Urszula Nejfert - przewodnicząca, przedstawiciel organu prowadzącego; 

 Anna Krysztopa - przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny; 

 Marzanna Pojawa-Grajewska - dyrektor Zespołu Szkół Licealnych i Zawodowych 

w Olecku; 

 Ewa Wychorska- ekspert; 

 Jan Grzyb – ekspert; 

3) Zarząd Powiatu wyraził pozytywną opinię dotyczącą  pozbawienia drogi 

powiatowej nr 1724N Wronka – Wilkasy dotychczasowej kategorii drogi 

powiatowej w celu zaliczenia jej do kategorii drogi gminnej na terenie Powiatu 

Giżyckiego; 
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4) Zarząd Powiatu wyraził pozytywną opinię o planowanej inwestycji pn. ”Budowa 

drogi gminnej nr 141508N, ulicy Wojska Polskiego w Olecku (dworzec PKP i 

PKS)”; 

5) przyjęcia kwartalnej informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Oleckiego za II 

kwartał 2021r. 

Plan dochodów budżetu powiatu po zmianach na dzień 30 czerwca 2021 roku 

wynosi 70.411.201,39 zł, które wykonano w wysokości 34.584.169,52 zł, tj. w 

49,12%, w tym: 

 plan dochodów bieżących powiatu po zmianach na dzień 30 czerwca 2021 roku 

wynosi 56.731.480,43 zł, które wykonano w wysokości 33.712.374,70 zł, tj. w 

59,42 %; 

 plan dochodów majątkowych powiatu po zmianach na dzień 30 czerwca 2021 roku 

wynosi 13.679.720,96 zł, które wykonano w wysokości 871.794,82 zł, tj. 6,37 %. 

Plan wydatków budżetu powiatu po zmianach na dzień 30 czerwca 2021 roku wynosi 

74.089.929,57 zł, które zostały zrealizowane w wysokości 28.450.616,19 zł, tj. w 

38,40 %, w tym: 

 plan wydatków bieżących powiatu po zmianach na dzień 30 czerwca 2021 roku 

wynosi 57.989.070,83 zł, które wykonano w wysokości 28.075.696,80 zł, tj. w 

48,42 %; 

 plan wydatków majątkowych powiatu po zmianach na dzień 30 czerwca 2021 roku 

wynosi 16.100.858,74 zł, które wykonano w wysokości 374.919,39 zł, tj. w 2,33 %. 

Planowany deficyt budżetu powiatu po zmianach na dzień 30 czerwca 2021 roku 

wynosi 3.678.728,18 zł. 

Wykonanie budżetu na koniec II kwartału 2021 roku zamyka się nadwyżką w kwocie 

6.133.553,33 zł. 

Planowane przychody budżetu powiatu po zmianach na dzień 30 czerwca 2021 roku 

w kwocie 5.378.728,18 zł, wykonano w kwocie 7.730.275,96 zł. 

Planowane rozchody budżetu powiatu po zmianach na dzień 30 czerwca 2021 roku 

w kwocie 1.700.000 zł, wykonano w wysokości 0,00 zł. 
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W II kwartale 2021 roku Powiat Olecki nie udzielał poręczeń i gwarancji. 

Zobowiązania z tytułów dłużnych zaliczanych do długu wynoszą 20.380.000,00 zł, co 

stanowi 28,94 % planowanych dochodów ogółem. 

Do końca II kwartału 2021 roku dokonano umorzeń niepodatkowych należności 

budżetowych, o których mowa w art. 60 ustawy o finansach publicznych w kwocie 

105.860,00 zł. 

6) przyjęcia informacji z wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku za I półrocze 2021 roku. 

Wykonanie planu finansowego SP ZZOD w Olecku Kolonia za I półrocze 2021r. 

obejmuje: wykonanie przychodów w kwocie 3 414 493,17 zł, wykonanie kosztów w 

kwocie 3 346 880,83 zł, stan zobowiązań ogółem wynosi 233 719,39 zł, w tym 

kredyty i pożyczki 0,00 zł, zobowiązania wymagalne nie występują. Stan należności 

ogółem wynosi 557 332,87 zł, w tym należności wymagalne nie występują. 

7) przeprowadzenia konsultacji z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami zrównanymi z powiatu oleckiego projektu uchwały Rady Powiatu w 

Olecku w sprawie przyjęcia programu współpracy Powiatu Oleckiego z 

organizacjami pozarządowymi na 2022r. 

Konsultacje z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie działającymi na 

terenie powiatu oleckiego zostaną przeprowadzone od 27 sierpnia do 20 września 

2021r. 

Realizacja uchwał Rady Powiatu: Uchwały podjęte na XXII Sesji Rady Powiatu w 

Olecku w dniu 24 czerwca 2021r. zostały objęte zakresem nadzoru Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego, a także przekazane do właściwych wydziałów Urzędu i 

jednostek organizacyjnych – w celu realizacji oraz opublikowane w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Olecku. 

Opracowanie projektów uchwał i materiałów na XXIII Sesję Rady Powiatu w Olecku: 

Zarząd przedstawił Radzie Powiatu 7 projektów uchwał będących przedmiotem 

obrad XXIII Sesji Rady Powiatu w Olecku: 



14 
 

1) zmieniająca uchwałę Nr XX/154/2021 Rady Powiatu w Olecku z dnia 25 lutego 

2021r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych; 

2) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Kowale Oleckie 

na realizację zadania publicznego z zakresu kultury na organizację dożynek 

2021; 

3) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Olecko na 

realizację zadania publicznego z zakresu kultury na organizację dożynek 2021; 

4) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Świętajno na 

realizację zadania publicznego z zakresu kultury na organizację dożynek 2021; 

5) zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w Zespole Szkół 

Technicznych w Olecku, Plac Zamkowy 2, 19-400 Olecko; 

6) zmian budżetu powiatu na rok 2021 wraz z autopoprawką; 

7) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 2021 – 

2034 wraz z autopoprawką. 

Zarząd zapoznał się z projektem uchwały Rady Powiatu w Olecku w sprawie 

rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia tzw. strefy ciszy w obrębie jeziora 

Dworackie, położonego w gminie Świętajno w powiecie oleckim. 

Zarząd zapoznał się z projektem uchwały Rady Powiatu w Olecku w sprawie 

rozpatrzenia petycji dotyczącej zniesienia zakazu użytkowania jednostek pływających 

wyposażonych w silniki o napędzie spalinowym na jeziorze Krzywe gm. Świętajno. 

Posiedzenia Zarządu Powiatu, na których Zarząd: 

1. udzielił upoważnienia Marzannie Pojawie-Grajewskiej Dyrektorowi ZSLiZ w 

Olecku do realizacji zadania „Strzelnica w powiecie 2021”; 

2. wyraził zgodę na dofinansowanie kosztu doskonalenia i dokształcania 

zawodowego nauczycieli w 2021r.: 

 Marlena Zawistowska – pedagog szkolny w Zespole Szkół Technicznych w 

Olecku. Dofinansowanie udziału w studiach podyplomowych z zakresu pedagogiki 

opiekuńczo-wychowawczej w wysokości 1.750,00 zł, 
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 Renata Jasińska – nauczyciel zajęć praktycznych z fryzjerstwa i podstaw 

charakteryzacji w Zespole Szkół Technicznych w Olecku. Dofinansowanie do III i 

IV semestru studiów magisterskich na kierunku kosmetologia w wysokości 

4.480,00 zł, 

 Angelika Głowicka – pedagog z Powiatowego Centrum Wspierania Edukacji w 

Olecku. Dofinansowanie szkolenia „Diagnostyka funkcjonalna widzenia” w 

wysokości 223 zł, 

 Elżbieta Domasik – dyrektor Powiatowego Centrum Wspierania Edukacji w 

Olecku. Dofinansowanie udziału w kursie on-line „Holistyczna terapia dzieci i 

młodzieży z zaburzeniami lękowymi” w wysokości 885,60 zł, 

 Sylwia Aneszko – rehabilitant/fizjoterapeuta z Powiatowego Centrum Wspierania 

Edukacji w Olecku. Dofinansowanie do III semestru studiów podyplomowych z 

integracji sensorycznej w wysokości 2100,00 zł, 

 Izabela Nalewajko – nauczycielka języka angielskiego z Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego dla Dzieci Głuchych im. św. Filipa Smaldone w Olecku. 

Dofinansowanie do II semestru studiów podyplomowych z edukacji i rehabilitacji 

osób z niepełnosprawnością intelektualną na kierunku oligofrenopedagogika w 

wysokości 1 750,00 zł, 

3. przyznał Nagrody Starosty Oleckiego „Perła Powiatu Oleckiego”: 

1) nagroda za szczególne osiągnięcia na szczeblu krajowym: 

 Weronika Cimochowska (I Liceum Ogólnokształcące - klasa II) – 1 000,00 zł; 

 Paweł Masalski (Zespół Szkół Technicznych - klasa III) - 1 000,00 zł; 

 Weronika Olszewska (I Liceum Ogólnokształcące - klasa II) - 1 000,00 zł; 

2) nagroda za szczególne osiągnięcia na szczeblu wojewódzkim: 

 Julita Wróblewska (I Liceum Ogólnokształcące - klasa I) - 750,00 zł; 
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 Zuzanna Śnieżyńska (I Liceum Ogólnokształcące - klasa I) - 750,00 zł; 

 Michał Siemaszko (I Liceum Ogólnokształcące - klasa II) - 750,00 zł; 

 Zuzanna Kruszniewska (Zespół Szkół Licealnych i Zawodowych – klasa II) - 

750,00 zł; 

4. zawarł umowę z firmą Concept Intermedia Marek Jagodziński na aktualizację 

portalu turystycznego Krainy EGO www.egoturystyka.pl do wersji zgodnej ze 

standardami WCAG 2.1,  

5. zapoznał się z wstępną informacją Wydziału Edukacji (…) o wynikach egzaminu 

maturalnego przeprowadzonego w maju 2021r. 

L.p. Nazwa szkoły 

Liczba zdających, którzy* 
Zdawalność matury 

w roku szkolnym 
2020/2021 

Zdawalność 
matury w 

poprzednich 
latach  

(z uwzględnieniem 
poprawek) 

przystąpili 
do 

wszystkich 
egzaminów  

zdali 
uprawnieni 

do 
poprawki 

Nie 
zdali 

Zdało Poprawka 
Nie 

zdało 
2019/ 
2020 

2018/ 
2019 

 I Liceum Ogólnokształcące im. Jana Kochanowskiego       - - 

1. 
absolwenci z 
2021 r. 

85 74 11 0 87% 13% 0% 94% 96% 

  Zespół Szkół Licealnych i Zawodowych w Olecku       - - 

2. Technikum Nr 1 27 13 12 2 48% 44% 7% 77% 88% 

  Zespół Szkół Technicznych w Olecku       - - 

3. Technikum Nr 2 19 13 4 2 68% 21% 11% 54% 52% 

4. 
II Liceum 
Ogólnokształcąc
e dla Dorosłych 

4 0 2 2 0% 50% 50% 20% 20% 

Ogółem w szkołach 
publicznych: 

135 100 29 6 
      - - 
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6. na wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Olecku wyraził zgodę na 

połączenie dwóch kierunków kształcenia tj. technik mechanik i technik usług 

fryzjerskich w roku szkolnym 2021/2022 w Technikum Nr 2, 

7. na wniosek Wicedyrektora Zespołu Szkół Licealnych i Zawodowych w Olecku 

wyraził zgodę na uruchomienie w Technikum Nr 1 w roku szkolnym 2021/2022 

klasy dwuzawodowej kształcącej w zawodach technik informatyk i technik rolnik, 

8. zlecił prowadzenie przez Wydział Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji w/m 

oficjalnego profilu Starostwa Powiatowego w Olecku na portalu 

społecznościowym Facebook, 

9. postanowił złożyć następujące wnioski o dofinansowanie z Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych: 

 Przebudowa drogi powiatowej nr 1893N gr. woj. (Mieruniszki) - Lenarty - Sedranki 

(dr. kraj. nr 65), 

 Przebudowa drogi powiatowej 1800N Szwałk - Sokółki - Stożne (dr. kraj. nr 65) na 

odcinku Zawady Oleckie – Sokółki, 

 Przebudowa drogi powiatowej Nr 1909N Wieliczki-Kleszczewo-Wysokie; 

10. postanowił złożyć następujące wnioski na inwestycje drogowe z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg: 

 Remont drogi powiatowej Nr 4902N – ul. Armii Krajowej w Olecku wraz z budową 

bezpiecznych przejść dla pieszych od km 0+000 do km 0+455,0, 

 Przebudowa drogi powiatowej Nr 1814N Jaśki-Dobki (sporządzony program 

funkcjonalno-użytkowy), 

 Przebudowa drogi powiatowej 1802N Stożne – Szarejki – Monety – Lenarty w 

miejscowościach: Stożne, Rogówko, Monety (sporządzony program 

funkcjonalno-użytkowy), 

 Przebudowa drogi powiatowej nr 1812N dr. woj. Nr 655 – Gordejki, 

 „Przebudowa mostu na przepust na rzece Czarna w km 10+569,5 drogi 

powiatowej Nr 1913N Wojnasy-Cimochy-Dorsze-Kalinowo”, 

 Remont nawierzchni na drodze powiatowej Nr 1816N Olecko – Świętajno – 

Dunajek, w miejscowości Świętajno; 
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11. zlecił wykonanie wyceny nieruchomości – Ośrodek Szkoleniowo-

Wypoczynkowy Dworek Mazurski; 

12. przyjął informację o realizacji działań Komendy Powiatowej Policji w Olecku za 

2020r.; 

13. przyjął informację o działalności Powiatowego Lekarza Weterynarii w Olecku za 

2020r.; 

14. przyjął sprawozdanie z działalności Spółki Olmedica w Olecku za rok 2020 i I 

kwartał 2021r.; 

15. przyjął informację Powiatowego Zarządu Dróg w Olecku dotyczącą stanu 

przygotowania do sezonu zimowego w zakresie utrzymania dróg powiatowych 

w sezonie zimowym 2021-2022. 

Ponadto Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń uczestniczył: 

1) 14.07.2021r. – udział wspólnie z Sekretarzem Powiatu w spotkaniu z 

Nadleśniczym Nadleśnictwa Olecko w sprawie możliwości przejęcia plaży przy 

„Ośrodku Wypoczynkowym Dworek Mazurski”; 

2) 15.07.2021r. – spotkanie z Burmistrzem Olecka, Wójtami Gmin: Kowale Oleckie, 

Świętajno i Wieliczki oraz Prezesem Zarządu Spółki „Olmedica” w Olecku w 

sprawie współpracy w zakresie funkcjonowania szpitala w Olecku; 

3) 27.07.2021r. – udział wspólnie z Sekretarzem Powiatu w spotkaniu z Dyrektorem 

Zespołu Szkół Licealnych i Zawodowych oraz Zespołu Szkół Technicznych 

celem zapoznania się ze stanem realizacji prowadzonych inwestycji; 

4) 28.07.2021r. – spotkanie z Radnymi Rady Powiatu w Olecku dotyczące 

planowanych do złożenia wniosków na inwestycje drogowe do Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg oraz planowanej wyceny nieruchomości „Ośrodek 

Szkoleniowo - Wypoczynkowy Dworek Mazurski”; 

5) 29.07, 02.08.2021r. – spotkanie z Dyrektorami szkół w sprawie naboru do szkół 

oraz przygotowania do rozpoczęcia roku szkolnego; 

6) 03.08.2021r. – wspólnie z Członkiem Zarządu Powiatu Karolem Czerwińskim, 

Sekretarzem Powiatu, Dyrektorem ZSLiZ w Olecku oraz obecnym dzierżawcą w 

przeglądzie Ośrodka Szkoleniowo-Wypoczynkowego „Dworek Mazurski”; 
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7) 10.08.2021r. – udział w spotkaniu z Pełnomocnikiem Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego ds. szczepień - Dyrektorem Wydziału Bezpieczeństwa i 

Zarządzania Kryzysowego Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w 

Olsztynie oraz Burmistrzem Olecka i Wójtami Gmin dotyczące organizacji 

szczepień przeciw COVID-19. Spotkanie odbyło się w sali konferencyjnej 

Starostwa Powiatowego w Olecku. 

Poziom zaszczepienia mieszkańców powiatu oleckiego: 

Gmina Liczba 

ludności 

Pacjenci 

zaszczepieni 

przynajmniej 

1 dawką 

% pacjentów 

zaszczep.  

min. 

1 dawką 

Pacjenci 

w pełni 

zaszczep. 

% pacjentów 

zaszczep. 

pełną dawką 

Grupa wiekowa 

12-19 20-39 40-59 60-69 70+ 

Olecko  21 957 9 287 42,2 8 761 39,9 440 2066 2926 2054 1801 

Kowale 

Oleckie 

4 933 2 069 41,9 1 972 39,9 142 474 646 440 367 

Świętajno  3 906 1 450 37,1 1 332 34,1 71 354 438 336 251 

Wieliczki  3 197 1 223 38,2 1 157 36,1 69 292 381 275 206 

Razem 33 993 14 029  13 222  722 3 186 4 391 3 105 2 625 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą do 

Wicestarosty o przedstawienie informacji, które nie były zawarte w przesłanym 

materiale. 

Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń poinformował, że uczestniczył w 

obchodach Święta Policji i dodał, że udało się w końcu sfinalizować plan budowy 

nowej komendy – 7 września 2021 roku zostanie podpisany akt notarialny o 

przekazaniu Komendzie działki przez Burmistrza Olecka. 

Ponadto Zarząd postanowił, iż w związku z planowanym przeniesieniem Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Olecku do budynku I Liceum Ogólnokształcącego 

w Olecku niezbędne jest zapewnienie większej ilości miejsc parkingowych, dlatego 

też Zarząd zobowiązał Dyrektora I LO w Olecku do przedstawienia propozycji 

zagospodarowania terenu pod parking. 

Dodał, że Zarząd wystąpił do Burmistrza Olecka z wnioskiem o wydanie decyzji o 

warunkach zabudowy - działka nr 1068 przy ul. Kościuszki w Olecku. Burmistrz 

Olecka decyzją znak: PGN.6730.157.2020 z 16.04.2021r. ustalił warunki zabudowy 
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dla w/w inwestycji. Po ustaleniu warunków zabudowy zlecono wykonanie podziału w 

celu wydzielenia działki budowlanej. 

Poinformował, że nie ma żadnej decyzji dotyczącej sprzedaży w/w działki. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki zwrócił się 

z prośbą o pytania do przedłożonej informacji. 

Radny Kazimierz Iwanowski zapytał, czy zabudowa na działce przy I LO w 

Olecku będzie przeznaczona wyłącznie pod parking. 

Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń potwierdził, że działka przy I LO 

zostanie przeznaczona na miejsca parkingowe. 

Radny Kazimierz Iwanowski odniósł się do tematu składu Zarządu i zapytał, 

jakie są plany w tym kierunku. Dodał, że zgodnie z przyjętym Statutem Powiatu 

Oleckiego Zarząd liczy pięciu członków. 

Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń poinformował, że o zmianę składu 

Zarządu może wnioskować wyłącznie Starosta, który obecnie przebywa na 

zwolnieniu lekarskim. Dodał, że 6 września 2021 roku Starosta planuje wrócić do 

pracy i wówczas zostaną podjęte odpowiednie decyzje. 

  Radna Teresa Krajewska zwróciła się z prośbą o umieszczenie na FB 

Starostwa Powiatowego w Olecku informacji dotyczącej działki przy I LO w Olecku – 

w planie budowa parkingów, działka nie będzie na sprzedaż itp. 

Radna Teresa Krajewska zapytała czyją własnością jest działka, na której 

obecnie znajduje się budynek Komendy Powiatowej Policji w Olecku. 

Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń poinformował, że działka, na której 

obecnie znajduje się budynek Komendy Powiatowej Policji w Olecku jest własnością 

Skarbu Państwa. 

  Radny Jerzy Gołembiewski nawiązał do tematu działki, na której obecnie 

mieści się budynek komendy i powiedział, że będzie budowana nowa komenda na 

działce otrzymanej od Burmistrza Olecka. 

Radny zaproponował, aby w przyszłości rozważyć możliwość przekazania 

Burmistrzowi Olecka działki, gdzie obecnie mieści się komenda. 
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Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń powiedział, że nowa komenda 

powstanie prawdopodobnie w ciągu trzech lat. Dodał, że za wcześnie jest mówić o 

przekazywaniu czegokolwiek, a komu to zostanie przekazane to zadecyduje rada. 

Radny Jerzy Gołembiewski nawiązał do współpracy Zarządu Powiatu z 

Burmistrzem Olecka i zwrócił się z następującymi pytaniami: 

 czy Zarząd Powiatu prowadzi rozmowy z Burmistrzem Olecka lub z Prezesem 

TBS Olecko w sprawie przyłączenia „Olmedica” Sp. z o.o. w Olecku, PUP w 

Olecku do miejskiej sieci grzewczej; 

 dlaczego nie było dofinansowania przez powiat do oświetlenia ulic w mieście, 

jeżeli Burmistrz współfinansuje inwestycje drogowe; 

 jak się układa współpraca przy opracowywaniu strategii oświaty. 

Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń odniósł się do powyższych zarzutów i 

wyjaśnił: 

 przy opracowywaniu strategii oświaty Wydział Edukacji (…) Starostwa 

Powiatowego w Olecku jest w stałym kontakcie z pracownikami Urzędu 

Miejskiego; 

 oświetlenie ulic jest zadaniem własnym gminy a nie powiatu; 

 wg sprawozdania finansowego Spółki „Olmedica”, jednostka prosperuje bardzo 

dobrze, m.in. jest to również zasługa oszczędnego ogrzewania. Dodał, że Spółka 

sama o sobie decyduje i korzysta z tańszego ogrzewania. 

Nadmienił, że rozmowy były prowadzone i przedstawiona oferta cenowa przez spółkę 

miejską była znacznie wyższa niż koszt własny ogrzewania szpitala. 

Radny Tomasz Dziokan dodał, że oferta była bardzo niekorzystna 

ekonomicznie. 

Wicestarosta Olecki poinformował, że tam, gdzie wg przeliczeń tańsze będzie 

ogrzewanie pobierane z sieci miejskiej, to te placówki zostaną podłączone i tak 

będzie w Ośrodku Szkolno – Wychowawczym dla Dzieci Głuchych w Olecku. Dodał, 

że wszelkie prowadzone działania mają na celu dobro i interes powiatu. 
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Ad.5. Przedstawienie sprawozdania przez Przewodniczącego Rady Powiatu w 

Olecku ze spotkania z Burmistrzem Olecka w sprawie działalności „Olmedica” Sp. z 

o.o. w Olecku. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki potwierdził, 

iż rzeczywiście głosowany wniosek został zaakceptowany przez radnych.  

Poinformował, że na początku lipca otrzymał od Zarządu Powiatu w Olecku 

zaproszenie na spotkanie w dniu 15 lipca 2021 roku z Burmistrzem, Wójtami Gmin 

oraz Prezes Zarządu Spółki „Olmedica”. Powiedział, że na spotkaniu szeroko była 

omawiana sytuacja dotycząca działalności Spółki. Dodał, że żadna z Gmin nie 

zgłosiła zastrzeżeń, wręcz przeciwnie – przedstawiciele wszystkich samorządów – 

Burmistrz i Wójtowie pozytywnie wypowiedzieli się w sprawie współpracy oraz 

funkcjonowania Spółki, nie przedstawiając żadnych propozycji zmian. 

Odniósł się do wniosku dotyczącego zorganizowania przez niego spotkania i 

powiedział, że do spotkania w okresie wakacyjnym nie doszło. Zobowiązał się na 

początku września 2021 roku uzgodnić termin z Burmistrzem Olecka i wraz z 

Przewodniczącymi Komisji spotkać się i omówić sprawy dotyczące działalności 

„Olmedica” Sp. z o.o. w Olecku. Nadmienił, że informacja ze spotkania zostanie 

przekazana w miesiącu październiku 2021 r. 

Radny Kazimierz Iwanowski powiedział, że okres dwóch miesięcy był 

czasem, który powinien pozwolić na zorganizowanie takiego spotkania, na bardzo 

poważny dla mieszkańców temat. 

Dodał, że jeżeli ze względu na upały nie doszło do spotkania w ciągu tych dwóch 

miesięcy, to radni powinni być o tym poinformowani znacznie wcześniej, z podanym 

planowanym terminie spotkania we wrześniu. Zdaniem radego byłby to elegancki styl 

sprawowania funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu. 

Odniósł się do zapisów prawa i powiedział, że decyzja przegłosowana przez radnych 

zobowiązuje Przewodniczącego do pewnych działań. 

Radny zwrócił uwagę na to, aby zmienić styl sprawowania funkcji przy szacunku dla 

radnych oraz dla mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki powtórzył, 

że spotkanie zostanie zorganizowane we wrześniu 2021 r. 
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Ad.6. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki 

poinformował, że na posiedzeniach Komisji Stałych radni nie zgłosili wniosków. 

Zwrócił się z prośbą o inne wnioski. 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

Ad.7. Wnioski Komisji Stałych Rady. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki powiedział, 

że Komisja Budżetu, Finansów i Gospodarki oraz Komisja Zdrowia, Oświaty i 

Bezpieczeństwa zgłosiły 4 wspólne wnioski: 

1) Komisja Budżetu (…) oraz Komisja Zdrowia (…) zwróciły się z prośbą do 

Zarządu Powiatu w Olecku o wystąpienie do Burmistrza Olecka oraz do Dyrekcji 

Lasów Państwowych z pismami dotyczącymi planowanych działań odnośnie terenów 

leżących w obrębie Ośrodka „Dworek Mazurski”: 

 do Burmistrza Olecka – w zakresie obowiązującego studium wykonalności terenu 

w obrębie Ośrodka „Dworek Mazurski” oraz planów zagospodarowania 

przestrzennego tego terenu; 

 do Dyrekcji Lasów Państwowych – w zakresie możliwości przejęcia gruntów 

leżących w obrębie Ośrodka „Dworek Mazurski” (plaża)  na mienie powiatu. 

2) Komisja Budżetu (…) oraz Komisja Zdrowia (…) zwróciły się z prośbą do 

Zarządu Powiatu w Olecku o wystąpienie do Agencji Rozwoju i Modernizacji 

Rolnictwa Oddział w Olecku z propozycją nowej umowy dzierżawy na następujących 

warunkach: - umowa tylko na 1 (jeden) rok; - wysokość czynszu - 282.300,00zł 

(brutto), - 15 miejsc parkingowych. 

3) Komisja Budżetu (…) oraz Komisja Zdrowia (…) zwróciły się z prośbą do 

Zarządu Powiatu w Olecku o podjęcie działań w celu przeprowadzenia badań na 

działce przy obwodnicy w kierunku pozyskiwania żwiru. Jeżeli będą one pozytywne, 

to bardzo dobrym rozwiązaniem będzie wydzierżawienie tego terenu dla firmy 

wydobywającej żwir. 

4)  Komisja Budżetu (…) oraz Komisja Zdrowia (…) zwróciły się z prośbą do 

Zarządu Powiatu w Olecku o podjęcie działań w kierunku wynegocjowania większego 
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finansowania usług medycznych przez NFZ z tytułu przejęcia przez „Olmedica” 

Spółka z o.o. w Olecku pacjentów z powiatu gołdapskiego, gdyż szpital oraz pomoc 

nocna w Gołdapi praktycznie nie funkcjonuje (wnioski i opnie Komisji Stałych w 

załączeniu – załącznik nr 3 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki otworzył 

dyskusję. 

Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń poinformował, że przed posiedzeniem 

sesji rozmawiał telefonicznie z Burmistrzem Olecka odnośnie trzeciego wniosku 

dotyczącego podjęcia działań w celu przeprowadzenia badań na działce przy 

obwodnicy w kierunku pozyskiwania żwiru i jeżeli będą one pozytywne, to bardzo 

dobrym rozwiązaniem będzie wydzierżawienie tego terenu dla firmy wydobywającej 

żwir. 

Powiedział, że z informacji uzyskanych od Burmistrza, wg obowiązującego 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, teren ten jest przeznaczony 

pod zabudowę mieszkaniową, tym samym nie ma możliwości zmiany tego planu i 

wydobywania tam żwiru. 

Zdaniem Wicestarosty bez zmiany miejscowego planu bezzasadne jest 

wydatkowanie środków na wykonanie badań w kierunku pozyskiwania żwiru. 

W związku z powyższym Wicestarosta zwrócił się z prośbą o wycofanie tego 

wniosku, ponieważ nie będzie on mógł być zrealizowany. 

Radny Kazimierz Iwanowski zaproponował, aby Zarząd Powiatu w Olecku 

wystąpił do Burmistrza z wnioskiem o zmianę miejscowego planu zagospodarowania 

terenu. 

Radny Andrzej Dunaj powiedział, że Burmistrz Olecko podjął działania w 

kierunku utworzenia uzdrowiska. Uważa, że jeżeli dojdzie do otwarcia kolejnej 

żwirowni, to nie będzie żadnego uzdrowiska. Przypomniał o ostatnich protestach 

odnośnie planów żwirowni przy ul. Wiejskiej i dodał, że plany kolejnej żwirowni nie 

zostaną obojętne dla mieszkańców. Stwierdził, że jest przeciwny przeprowadzaniu 

tam jakichkolwiek odwiertów i wydawaniu pieniędzy na badania. 
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Radny Henryk Stanisław Trznadel zgodził się z radnym Andrzejem Dunajem 

w kwestii protestów. Stwierdził, że dla powiatu duże znaczenie mają również środki 

finansowe i to w jaki sposób je pozyskać. 

Przyznał, że na tej działce obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania terenu. 

Dodał, że plan można zmienić. Uważa, że należy poprzeć propozycję dotyczącą 

przeprowadzenia badań i sprawdzić czy i jakie są tam pokłady żwiru. Zdaniem 

radnego mogą być tam pokłady żwiru za pół miliona zł, a może i za 5,5 miliona zł. 

Powiedział, że należy poczynić wszelkie starania aby te pieniądze pozyskać. 

Radny Kazimierz Iwanowski nawiązał do wniosku dotyczącego podjęcia 

rozmów z NFZ w sprawie finansowania usług medycznych w Spółce „Olmedica” i 

powiedział, że należy ten wniosek doprecyzować. Dodał, że to nie chodzi o przejęcie 

kontraktu szpitala w Gołdapi tylko o zwiększenie kontraktu dla Spółki w Olecku. 

Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń odniósł się ponownie do wniosku 

dotyczącego wykonania badań w kierunku pozyskiwania żwiru i aby zakończyć 

temat, zaproponował, że Zarząd Powiatu w Olecku wystąpi z pismem do Burmistrza 

Olecka z zapytaniem o możliwość zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

terenu. Dodał, że po uzyskaniu odpowiedzi zostaną podjęte dalsze decyzje. 

Radna Teresa Krajewska poparła stanowisko Wicestarosty. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki ogłosił przerwę. 

Przerwa 14:05 – 14:07 

Na posiedzenie Sesji przybyła radna Zofia Bordzio. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki wznowił 

obrady i zwrócił się z prośbą o ponowne stwierdzenie quorum. 

Obecni na sesji: 

1. Zofia Bordzio 

2. Karol Czerwiński 

3. Marek Dobrzyń 

4. Andrzej Dunaj 

5. Tomasz Dziokan 

6. Jerzy Gołembiewski 
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7. Czesław Gontar 

8. Kazimierz Iwanowski 

9. Tomasz Kosobudzki 

10. Teresa Krajewska 

11. Danuta Maciejewska 

12. Izabela Sertel 

13. Sławomir Karol Szerel 

14. Marian Świerszcz 

15. Henryk Stanisław Trznadel 

W dalszej części obrad uczestniczyło 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki zwrócił się 

do radnych o przegłosowanie przedstawionych wniosków. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

„Komisja Budżetu (…) oraz Komisja Zdrowia (…) zwróciły się z prośbą do Zarządu 

Powiatu w Olecku o wystąpienie do Burmistrza Olecka oraz do Dyrekcji Lasów 

Państwowych z pismami dotyczącymi planowanych działań odnośnie terenów 

leżących w obrębie Ośrodka „Dworek Mazurski”: 

1) do Burmistrza Olecka – w zakresie obowiązującego studium wykonalności terenu 

w obrębie Ośrodka „Dworek Mazurski” oraz planów zagospodarowania 

przestrzennego tego terenu; 

2) do Dyrekcji Lasów Państwowych – w zakresie możliwości przejęcia gruntów 

leżących w obrębie Ośrodka „Dworek Mazurski” (plaża) na mienie powiatu. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (2) 
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Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 radnych, jednogłośnie przyjęła 

wniosek dotyczący wystąpienia do Burmistrza Olecka oraz do Dyrekcji Lasów 

Państwowych z pismami dotyczącymi planowanych działań odnośnie terenów 

leżących w obrębie Ośrodka „Dworek Mazurski”: 

1) do Burmistrza Olecka – w zakresie obowiązującego studium wykonalności terenu 

w obrębie Ośrodka „Dworek Mazurski” oraz planów zagospodarowania 

przestrzennego tego terenu; 

2) Dyrekcji Lasów Państwowych – w zakresie możliwości przejęcia gruntów 

leżących w obrębie Ośrodka „Dworek Mazurski” (plaża) na mienie powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki odczytał 

treść drugiego wniosku: 

„Komisja Budżetu (…) oraz Komisja Zdrowia (…) zwróciły się z prośbą do Zarządu 

Powiatu w Olecku o wystąpienie do Agencji Rozwoju i Modernizacji Rolnictwa 

Oddział w Olecku z propozycją nowej umowy dzierżawy na następujących 

warunkach: - umowa tylko na 1 (jeden) rok; - wysokość czynszu - 282.300,00zł 

(brutto), - 15 miejsc parkingowych". 

Radny Tomasz Dziokan odniósł się do powyższego wniosku i zapytał, czy w 

chwili obecnej nie obowiązuje uchwała określająca wysokość stawki za 1 m2. Dodał, 

że jeżeli obowiązuje, to Rada nie może ustalić dobrowolnej wysokości czynszu. 

Uważa, że należy to przeanalizować i zobligować Zarząd do wynegocjowania 

ewentualnych nowych warunków umowy. 

Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń przypomniał, że w związku z 

problemami lokalowymi sam wystąpił z propozycją zmiany umowy dzierżawy z 

ARiMR, ale powinno odbyć się to zgodnie z zapisami w umowie. Zaproponował 

wycofanie tego wniosku i w imieniu Zarządu zobowiązał się do wynegocjowania 

nowych warunków umowy dzierżawy z ARiMR oraz do poinformowania radnych o 

rezultacie rozmów w miesiącu październiku 2021r. 

Nadmienił, że propozycja umowy będzie opiewała na jeden rok. 

Radny Henryk Trznadel odniósł się do wniosku Komisji i powiedział, że 

wysokość czynszu jaki zaproponowano, to była kwota wyjściowa do negocjacji. 
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Radny Kazimierz Iwanowski – wnioskodawca powiedział, że przez osiem lat 

próbował zmienić warunki umowy dzierżawy, niestety - bezskutecznie. Przyznał, że 

kwota jaką zaproponował była strzałem, nie wynikała z żadnych uchwał. Uważa, że 

należy porozmawiać o rzeczywistej wysokości tego czynszu dzierżawy i o tym, aby 

ARiMR wyprowadziła się z budynku jednostki, gdzie zajmuje środkowe piętro. 

Zdaniem radnego, powiat, jako gospodarz, nie powinien za symboliczne pieniądze 

wynajmować całego piętra firmie zewnętrznej a na potrzeby własnej jednostki – 

dobudowywać pomieszczenia celem realizacji zadań własnych. 

Radny przyznał, że należy umożliwić Zarządowi rozpoczęcie negocjacji z ARiMR. 

Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń zwrócił się z prośbą o czas do 

negocjacji z ARiMR w Olecku, celem wypracowania nowych warunków umowy. 

Dodał, że obecna umowa obowiązuje do końca b.r. 

Radny Kazimierz Iwanowski zrozumiał, że Starosta wnioskuje o wycofanie 

tego wniosku. Dodał, że zagłosuje za wycofaniem, ale jest zdania, że tylko wysokie 

stawki czynszu pozwolą na negocjacje i ewentualną wyprowadzkę agencji z budynku 

jednostki powiatowej. 

Radna Teresa Krajewska powiedziała, że warunków umowy nie można 

zmieniać w jej trakcie. Dodała, że do końca b.r., tj. trwania obecnej umowy jest 

jeszcze dość dużo czasu i Zarząd przygotuje korzystną dla powiatu nową umowę. 

Uważa, że dobrym posunięciem będzie wycofanie tego wniosku z obrad XXIII Sesji. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

„wycofanie wniosku Komisja Budżetu (…) oraz Komisja Zdrowia (…) z prośbą do 

Zarządu Powiatu w Olecku o wystąpienie do Agencji Rozwoju i Modernizacji 

Rolnictwa Oddział w Olecku z propozycją nowej umowy dzierżawy na następujących 

warunkach: - umowa tylko na 1 (jeden) rok; - wysokość czynszu - 282.300,00zł 

(brutto), - 15 miejsc parkingowych i przełożenie go na październik 2021.” 

Wyniki głosowania: 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (13) 
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Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 radnych, przyjęła wniosek o 

wycofanie wniosku Komisja Budżetu (…) oraz Komisja Zdrowia (…) z prośbą do 

Zarządu Powiatu w Olecku o wystąpienie do Agencji Rozwoju i Modernizacji 

Rolnictwa Oddział w Olecku z propozycją nowej umowy dzierżawy na następujących 

warunkach: - umowa tylko na 1 (jeden) rok; - wysokość czynszu - 282.300,00zł 

(brutto), - 15 miejsc parkingowych i przełożenie go na październik 2021. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki poddał pod 

głosowanie trzeci wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

„Komisja Budżetu (…) oraz Komisja Zdrowia (…) zwróciły się z prośbą do Zarządu 

Powiatu w Olecku o podjęcie działań w celu przeprowadzenia badań na działce 

przy obwodnicy w kierunku pozyskiwania żwiru. Jeżeli będą one pozytywne, to 

bardzo dobrym rozwiązaniem będzie wydzierżawienie tego terenu dla firmy 

wydobywającej żwir.” 

Wyniki głosowania: 

Za: 2, Przeciw: 10, Wstrzymuję się: 1, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (2) 

Kazimierz Iwanowski, Henryk Stanisław Trznadel 

Przeciw (10) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Jerzy Gołembiewski, 

Czesław Gontar, Tomasz Kosobudzki, Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, 

Izabela Sertel 

Wstrzymuję się (1) 
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Tomasz Dziokan 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 radnych, odrzuciła wniosek 

dotyczący podjęcia działań w celu przeprowadzenia badań na działce przy 

obwodnicy w kierunku pozyskiwania żwiru. Jeżeli będą one pozytywne, to bardzo 

dobrym rozwiązaniem będzie wydzierżawienie tego terenu dla firmy wydobywającej 

żwir. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki poddał pod 

głosowanie czwarty wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

„Komisja Budżetu (…) oraz Komisja Zdrowia (…) zwróciły się z prośbą do Zarządu 

Powiatu w Olecku o podjęcie działań w kierunku wynegocjowania większego 

finansowania usług medycznych przez NFZ z tytułu zwiększenia ilości pacjentów z 

terenu powiatu gołdapskiego obsługiwanych przez „Olmedica” Spółka z o.o. w 

Olecku w ramach Nocnej i Świątecznej Opieki Lekarskiej, jak również znacznie 

zwiększoną ilość procedur medycznych wykonywanych przez szpital na rzecz tych 

pacjentów.” 

Wyniki głosowania: 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 radnych, przyjęła wniosek 

dotyczący podjęcia działań w kierunku wynegocjowania większego finansowania 
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usług medycznych przez NFZ z tytułu zwiększenia ilości pacjentów z terenu powiatu 

gołdapskiego obsługiwanych przez „Olmedica” Spółka z o.o. w Olecku w ramach 

Nocnej i Świątecznej Opieki Lekarskiej, jak również znacznie zwiększoną ilość 

procedur medycznych wykonywanych przez szpital na rzecz tych pacjentów. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki odczytał 

kolejny wniosek: Rada Powiatu w Olecku zobowiązuje Zarząd Powiatu w Olecku do 

wystąpienia z wnioskiem do Burmistrza Olecka o możliwość zmiany planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu przy obwodnicy należącego do Powiatu 

Oleckiego w celu wydobycia kruszywa. 

Radny Tomasz Dziokan zabrał głos i powiedział, że wniosek dotyczy prośby o 

możliwość zmiany planu zagospodarowania terenu, a tak do końca nie jest wiadomo, 

czy powiat będzie wydobywał ten żwir. 

Radna Teresa Krajewska przypomniała, że wcześniej padały różne kwoty 

dotyczące i wydobycia i przeprowadzenia odwiertów, ale konkretnie nikt nie 

powiedział, ile to będzie kosztowało, czy ktoś mniej więcej może podać orientacyjną 

cenę odwiertów. 

Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń powiedział, że na chwilę obecną 

Zarząd może wstąpić do Burmistrza jedynie z zapytaniem czy jest możliwość zmiany 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu, na którym leży działka powiatu, a 

następnie będzie można zdecydować co dalej. Dodał, że nie ma sensu 

przeprowadzanie odwiertów na działce, która obecnie jest przeznaczona pod 

zabudowę mieszkalną. Uważa, że jeżeli będzie wola Burmistrza i Rady Miejskiej na 

dokonanie zmian w planie zagospodarowania, to i wykonanie odwiertów będzie miało 

sens. 

Radny Henryk Trznadel uważa, że najpierw należy wykonać odwierty. Dodał, 

że jeżeli po wykonaniu odwiertów okaże się, iż nie ma tam żadnych złóż żwiru, to nie 

ma potrzeby składać do Burmistrza wniosku o zmianę planu zagospodarowania. 

Poinformował, że koszt wykonania odwiertów mieści się w granicach 10tys.zł. 

Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń przypomniał, że przeprowadzenie 

odwiertów to jest wydatkowanie publicznych środków, musi być celowe i zasadne. 
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Radny Kazimierz Iwanowski poinformował, że wg kpa w ciągu miesiąca 

Zarząd Powiatu w Olecku powinien otrzymać odpowiedź od Burmistrza Olecka 

odnośnie zmiany planu zagospodarowania. Dodał, że w październiku b.r. będzie już 

wiadomo więcej i wówczas zostaną podjęte odpowiednie decyzje. 

Radny Andrzej Dunaj przypomniał, że miasto Olecko to miasto uzdrowiskowe. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki powiedział, 

że przeznaczenie 10tys. zł na wykonanie odwiertów jest bardziej celowe niż wydatek 

10tys.zł na wykonanie wyceny Ośrodka „Dworek Mazurski”, nie mając gwarancji na 

jego sprzedaż. 

Zdaniem Przewodniczącego na omawianej działce nie powstanie żadna zabudowa 

mieszkaniowa, ponieważ tam nie ma warunków, tym bardziej, że obok tej działki 

planowane jest już wydobycie kruszywa.  

Uważa, że jeżeli okazałoby się, iż na tej działce są pokłady kruszywa, to warto, aby 

powiat to wykorzystał. 

Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń przypomniał, że wniosek o podjęcie 

działań w kierunku przeprowadzenia odwiertów został odrzucony. Zwrócił się z 

prośbą o poddanie pod głosowanie wniosku dotyczącego możliwości zmiany planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu przy obwodnicy należącego do Powiatu 

Oleckiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki poddał pod 

głosowanie piąty wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

„Rada Powiatu w Olecku zobowiązuje Zarząd Powiatu w Olecku do wystąpienia z 

wnioskiem do Burmistrza Olecka o możliwość zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu przy obwodnicy należącego do Powiatu Oleckiego w celu 

wydobycia kruszywa.”  

Wyniki głosowania: 

Za: 12, Przeciw: 1, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (12) 
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Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Tomasz Dziokan, Jerzy 

Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, Teresa 

Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Przeciw (1) 

Andrzej Dunaj 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 radnych, przyjęła wniosek, w 

którym zobowiązała Zarząd Powiatu w Olecku do wystąpienia z wnioskiem do 

Burmistrza Olecka o możliwość zmiany planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu przy obwodnicy należącego do Powiatu Oleckiego w celu wydobycia 

kruszywa. 

Ad.8. Stan bezpieczeństwa powiatu: 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki 

poinformował, że radni otrzymali informacje o działalności Komendy Powiatowej 

Policji w Olecku, Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Olecku, 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Olecku oraz Powiatowego Lekarza 

Weterynarii w Olecku i powiedział, że były one omawiana i analizowane na 

posiedzeniach Komisji Stałych. 

a) informacja o działalności Komendy Powiatowej Policji w Olecku. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki zwrócił się 

z prośbą o pytania do przedstawionej informacji. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie informacji o działalności Komendy Powiatowej Policji w Olecku. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (13) 
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Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 radnych, jednogłośnie przyjęła 

informację o działalności Komendy Powiatowej Policji w Olecku (informacja w 

załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu). 

b) informacja o działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w 

Olecku. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki zwrócił się 

z prośbą o pytania do przedstawionej informacji. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie informacji o działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Olecku. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 radnych, jednogłośnie przyjęła 

informację o działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w 

Olecku (informacja w załączeniu – załącznik nr 5 do protokołu). 
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c) informacja o działalności Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Olecku. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki zwrócił się 

z prośbą o pytania do przedstawionej informacji. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie informacji o działalności Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Olecku. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 radnych, jednogłośnie przyjęła 

informację o działalności Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Olecku (informacja 

w załączeniu – załącznik nr 6 do protokołu). 

d) informacja o działalności Powiatowego Lekarza Weterynarii w Olecku. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki zwrócił się 

z prośbą o pytania do przedstawionej informacji. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie informacji o działalności Powiatowego Lekarza Weterynarii w Olecku. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (13) 
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Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 radnych, jednogłośnie przyjęła 

informację o działalności Powiatowego Lekarza Weterynarii w Olecku (informacja w 

załączeniu – załącznik nr 7 do protokołu). 

Ad.9. Stan opieki zdrowotnej:  

a) sprawozdanie z działalności Spółki „Olmedica” w Olecku za rok 2020 i I kw. 

2021 r.; 

b) sprawozdanie z działalności SPZZOD w Olecku za rok 2020 i I kw. 2021 r. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki 

poinformował, że radni otrzymali informacje dotyczącą stanu opieki zdrowotnej, w 

tym sprawozdanie z działalności Spółki „Olmedica” oraz SPZZOD w Olecku za rok 

2020 i I kw. 2021 r. i powiedział, że były one omawiana i analizowane na 

posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o pytania do przedstawionych informacji. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

a) sprawozdanie z działalności Spółki „Olmedica” w Olecku za rok 2020 i I kw. 2021 

r. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie informacji dotyczącej działalności Spółki „Olmedica” w Olecku za rok 2020 i 

I kw. 2021 r. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (13) 
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Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 radnych, jednogłośnie przyjęła 

sprawozdanie z działalności Spółki „OLMEDICA” w Olecku za rok 2020 i I kw. 2021 

r. (informacja w załączeniu – załącznik nr 8 do protokołu). 

b) sprawozdanie z działalności SPZZOD w Olecku za rok 2020 i I kw. 2021 r. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie informacji dotyczącej działalności SPZZOD w Olecku za rok 2020 i I kw. 

2021 r. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 radnych, jednogłośnie przyjęła 

informację dotyczącą działalności SPZZOD w Olecku za rok 2020 i I kw. 2021 r. 

(informacja w załączeniu – załącznik nr 9 do protokołu). 

Ad.10. Stan przygotowania Powiatowego Zarządu Dróg w Olecku do okresu zimowego 

2021/2022. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki 

poinformował, że radni otrzymali informację dotyczącą stanu przygotowania 
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Powiatowego Zarządu Dróg w Olecku do okresu zimowego 2021/2022 i powiedział, 

że była ona omawiana i analizowana na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o pytania do przedstawionej informacji. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie informacji dotyczącej stanu przygotowania Powiatowego Zarządu Dróg w 

Olecku do okresu zimowego 2021/2022. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 radnych, jednogłośnie przyjęła 

informację dotyczącą stanu przygotowania Powiatowego Zarządu Dróg w Olecku do 

okresu zimowego 2021/2022 (informacja w załączeniu – załącznik nr 10 do 

protokołu). 

Ad. 11. Podjęcie uchwał: 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki 

przypominał, że głosowanie jest imienne. 

Dodał, że scany projektów uchwał są umieszczone na stronie BIP Starostwa 

Powiatowego w Olecku, natomiast scany przyjętych uchwał będą umieszczone na 

stronie BIP Starostwa po ich podpisaniu.  

Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami – treści uchwał nie będą odczytywane. 
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a) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zniesienia zakazu użytkowania 

jednostek pływających wyposażonych w silniki o napędzie spalinowym na 

jeziorze Krzywe gm. Świętajno. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki odczytał 

tytuł projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zniesienia zakazu 

użytkowania jednostek pływających wyposażonych w silniki o napędzie spalinowym 

na jeziorze Krzywe gm. Świętajno i powiedział, że był on omawiany oraz analizowany 

na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji dotyczącej zniesienia zakazu użytkowania jednostek pływających 

wyposażonych w silniki o napędzie spalinowym na jeziorze Krzywe gm. Świętajno. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuje się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 3 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 

radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIII/ 167 /2021 w sprawie rozpatrzenia 

petycji dotyczącej zniesienia zakazu użytkowania jednostek pływających 

wyposażonych w silniki o napędzie spalinowym na jeziorze Krzywe gm. Świętajno 

(uchwała w załączeniu – załącznik nr 11 do protokołu). 
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b) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia tzw. strefy ciszy w obrębie 

jeziora Dworackie, położonego w gminie Świętajno w powiecie oleckim. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki odczytał 

tytuł projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia tzw. 

strefy ciszy w obrębie jeziora Dworackie, położonego w gminie Świętajno w powiecie 

oleckim i powiedział, że był on omawiany oraz analizowany na posiedzeniach Komisji 

Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia tzw. strefy ciszy w obrębie jeziora 

Dworackie, położonego w gminie Świętajno w powiecie oleckim. 

Wyniki głosowania: 

Za: 12, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 1, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (12) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Wstrzymuję się (1) 

Teresa Krajewska 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 3 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 

radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIII/ 168 /2021 w sprawie rozpatrzenia 

petycji dotyczącej utworzenia tzw. strefy ciszy w obrębie jeziora Dworackie, 

położonego w gminie Świętajno w powiecie oleckim (uchwała w załączeniu – 

załącznik nr 12 do protokołu). 
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c) w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w Zespole Szkół 

Technicznych w Olecku, Plac Zamkowy 2, 19 – 400 Olecko. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki odczytał 

tytuł projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej dla 

Dorosłych w Zespole Szkół Technicznych w Olecku, Plac Zamkowy 2, 19 – 400 

Olecko i powiedział, że był on omawiany oraz analizowany na posiedzeniach Komisji 

Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w Zespole Szkół Technicznych 

w Olecku, Plac Zamkowy 2, 19 – 400 Olecko. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Bak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 3 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 

radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIII/ 169 /2021 w sprawie zamiaru 

likwidacji Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w Zespole Szkół Technicznych w 

Olecku, Plac Zamkowy 2, 19 – 400 Olecko (uchwała w załączeniu – załącznik nr 13 

do protokołu). 
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d) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Kowale 

Oleckie na realizację zadania publicznego z zakresu kultury na organizację 

dożynek 2021. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki odczytał 

tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Gminie Kowale Oleckie na realizację zadania publicznego z zakresu kultury 

na organizację dożynek 2021 i powiedział, że był on omawiany oraz analizowany na 

posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Kowale Oleckie na 

realizację zadania publicznego z zakresu kultury na organizację dożynek 2021. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 3 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 

radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIII/ 170 /2021 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Kowale Oleckie na realizację 

zadania publicznego z zakresu kultury na organizację dożynek 2021 (uchwała w 

załączeniu – załącznik nr 14 do protokołu). 
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e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Olecko 

na realizację zadania publicznego z zakresu kultury na organizację dożynek 

2021. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki odczytał 

tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Gminie Olecko na realizację zadania publicznego z zakresu kultury na 

organizację dożynek 2021 i powiedział, że był on omawiany oraz analizowany na 

posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Olecko na realizację 

zadania publicznego z zakresu kultury na organizację dożynek 2021. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 3 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 

radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIII/ 171 /2021 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Olecko na realizację zadania 

publicznego z zakresu kultury na organizację dożynek 2021 (uchwała w załączeniu – 

załącznik nr 15 do protokołu). 
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f) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie 

Świętajno na realizację zadania publicznego z zakresu kultury na organizację 

dożynek 2021. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki odczytał 

tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Gminie Świętajno na realizację zadania publicznego z zakresu kultury na 

organizację dożynek 2021 i powiedział, że był on omawiany oraz analizowany na 

posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Świętajno na 

realizację zadania publicznego z zakresu kultury na organizację dożynek 2021. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 3 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 

radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIII/ 172 /2021 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Świętajno na realizację zadania 

publicznego z zakresu kultury na organizację dożynek 2021 (uchwała w załączeniu – 

załącznik nr 16 do protokołu). 
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g) zmieniająca uchwałę Nr XX/154/2021 Rady Powiatu w Olecku z dnia 25 lutego 

2021 r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki odczytał 

tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XX/154/2021 Rady Powiatu w Olecku 

z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych i powiedział, że był 

on omawiany oraz analizowany na posiedzeniach Komisji Stałych.  

Zwrócił się z prośbą o uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę Nr XX/154/2021 Rady Powiatu w Olecku z dnia 25 lutego 2021 

r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 3 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 

radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIII/ 173 /2021 zmieniającą uchwałę Nr 

XX/154/2021 Rady Powiatu w Olecku z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych (uchwała w załączeniu – załącznik nr 17 do protokołu). 
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h) w sprawie zmian budżetu powiatu na rok 2021. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki odczytał 

tytuł uchwały w sprawie zmian budżetu powiatu na rok 2021 i powiedział, że był 

przekazany radnym celem zapoznania się i omawiany na posiedzeniach Komisji 

Stałych. 

Poinformował, że w dniu 24 sierpnia 2021 r. od Zarządu Powiatu w Olecku wpłynął 

wniosek o przyjęcie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu 

powiatu na rok 2021 oraz w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Oleckiego na lata 2021–2034 (wniosek w załączeniu – załącznik nr 18 do 

protokołu). 

Dodał, że przyjęcie autopoprawek związane jest ze zwiększeniem dochodów 

dotyczących środków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na dofinansowanie 

realizacji inwestycji pn. „Przebudowa ulic powiatowych w Olecku  etap II: ul. Łąkowej 

(4930N), ul. Wiśniowej (4972N), ul. Kolejowej (4926N)” oraz zwiększeniem wydatków 

na w/w zadanie inwestycyjne dla Powiatowego Zarządu Dróg w Olecku. 

Nadmienił, że Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 24 sierpnia  2021r. przyjął 

powyższe projekty uchwał z wprowadzoną autopoprawką. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki powiedział, że 

Rada Powiatu w Olecku przed przyjęciem projektu uchwały powinna przyjąć złożony 

wniosek o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian 

budżetu powiatu na rok 2021. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu powiatu na rok 

2021. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (13) 
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Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 radnych, jednogłośnie przyjęła 

wniosek o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian 

budżetu powiatu na rok 2021. 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu powiatu na rok 2021. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 3 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 

radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIII/ 174 /2021 w sprawie zmian 

budżetu powiatu na rok 2021 (uchwała w załączeniu – załącznik nr 19 do protokołu). 

i) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 

2021 – 2034. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki odczytał 

tytuł uchwały w sprawie zmian budżetu powiatu na rok 2021 i powiedział, że był 

przekazany radnym celem zapoznania się i omawiany na posiedzeniach Komisji 

Stałych. 
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Poinformował, że Rada Powiatu w Olecku przed przyjęciem projektu uchwały 

powinna przyjąć złożony wniosek o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 2021 

– 2034. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 2021 – 2034. 

Wyniki głosowania: 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 

Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 radnych, jednogłośnie przyjęła 

wniosek o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 2021 – 2034.  

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 2021 – 2034.  

Wyniki głosowania: 

Za: 13, Przeciw: 0, Wstrzymuję się: 0, Brak głosu: 0, Nieobecni: 2 

Wyniki imienne: 

Za (13) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Izabela Sertel, Henryk Stanisław Trznadel 
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Nieobecni (2) 

Sławomir Karol Szerel, Marian Świerszcz 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 3 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 13 

radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIII/ 175 /2021 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 2021 – 2034 (uchwała 

w załączeniu – załącznik nr 20 do protokołu). 

Ad.12. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki 

poinformował, że odpowiedzi zostały przesłane zainteresowanym oraz wszystkim 

radnym w programie e-sesja. 

Na wnioski zgłoszone podczas dzisiejszej sesji odpowiedzi zostaną udzielone 

pisemnie. 

Ad. 13. Zapytania i interpelacje radnych. 

Nie zgłoszono. 

Ad. 14. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Radny Jerzy Gołembiewski nawiązał do tematu odholowywania 

przechowywania pojazdów na parkingu strzeżonym pojazdów uszkodzonych 

porzuconych. Dodał, że na powyższe usługi powiat ma zawartą umowę z prywatnym 

przedsiębiorcą i wg Zarządu Powiatu w Olecku wszelkie należności są wypłacane na 

bieżąco. Zdaniem radnego, z informacji jakie posiada, tak dobrze nie jest, powiat jest 

winien temu przedsiębiorcy około 221tys.zł. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki powiedział, że 

informacje jakie zostały udzielone radnym na posiedzeniu Komisji w tej kwestii były 

wyczerpujące, nie ma żadnych roszczeń ze strony przedsiębiorcy, a tym samym - nie 

ma podstaw do wypłacenia innych należności. 

Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń powiedział, że do chwili obecnej nie 

wpłynął od przedsiębiorcy żaden wniosek ani żadne roszczenie w stosunku do 

powiatu. 

Ad. 15. Zamknięcie obrad. 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz Kosobudzki 

poinformował, że  następna XXIV Sesja Rady Powiatu w Olecku planowana jest na 

28 października 2021r. – czwartek - godz. 13:00. 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Tomasz 

Kosobudzki zamknął obrady XXIII Sesji Rady Powiatu w Olecku. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku 

Tomasz Kosobudzki 

Przygotował(a): Elżbieta Staszkiewicz 
 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


